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Záznam 
z jednání konaného dne 11. září 2019 

v 15,00 hod. 
 
Přítomni: - členové a stálí hosté dle prezenčního listu 
Zapisovatel: M. Čadský 
Hosté: F. Hájek, F. Humplík 
 
 
Předložené písemné materiály: 
Veškeré materiály k jednání byly členům poskytnuty předem v elektronické podobě. 

 
L. Šíma zahájil jednání komise v 15.05 v okamžiku, kdy bylo přítomných 7 členů 
komise. Jednání komise zahájil L. Šíma přivítáním členů a hostů.  
 
Úvodem komise odsouhlasila účast Filipa Humplíka, radního MČ Praha 10 na jednání 
jako hosta (7-0-0). 
 
Následně komise schválila bez připomínek zápis z předchozího jednání (7-0-0). 
 
1. bodem jednání komise bylo na žádost F. Humplíka představení požadavku 

městské části Praha 10 na zavedení zón placeného stání na celém území městské 
části. Městská část má zpracovanou analýzu dopravy v klidu, kterou projednala 
s veřejností a odsouhlasila v zastupitelstvu městské části. F. Humplík požádal 
členy o vstřícnost při projednávání požadavku městské části, která navrhuje 
rozložení realizace do 2 etap. 
 
L. Šíma informoval, že pokud požadavek městské části bude přijat, lze realizaci 
oblasti 10 (1. etapy) zadat jako podmínku realizace pro nového dodavatele služeb 
ZPS, který vzejde z výběrového řízení. Nevyloučil ani možnost existence souběhu 
fungování dvou dodavatelů, obdobně jako tomu bylo při realizaci zón placeného 
stání na území městských částí Praha 5, 6 a 8 při současné existenci původních 
zón placeného stání na městských částech Praha 1, 2, 3 a 7. 
 
F. Humplík potom jednání komise s ohledem na jeho další jednání opustil. 
 

Na jednání komise dorazil v 15.15 V. Novotný a od této chvíle byla na jednání komise přítomno 
8 členů. 

 
2. hlavním bodem tohoto jednání komise byla aktualizace koncepce provozu zón 

placeného stání na území hl. m. Prahy. 
 
V. Lukeš a M. Čadský představili členům komise návrh koncepce a SWOT 
analýzu doplněné o připomínky jednotlivých členů, které k těmto materiálům 
mohli v průběhu srpna navrhovat. Připomínky formálního charakteru (formulační 
úpravy a drobná doplnění) byly již v průběhu připomínkování zapsány. 
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Důležitější připomínky a návrhy byly rozděleny do 2 skupin. Zaprvé věcné 
připomínky a za druhé připomínky k celkové struktuře a formě koncepce. 
 
M. Braun Kohlová navrhla, že by HMP mělo využít možnosti vhodnějšího 
zpracování koncepce tak, aby se jednalo o dokument, který lze předložit také 
široké veřejnosti, pro kterou by však měl být přehledný a jednoznačně 
pochopitelný. K tomuto návrhu se připojili M. Langr i V. Novotný.  
 
Po diskuzi L. Šíma navrhnul usnesení komise, kdy komise doporučuje zpracovat 
koncepci dalšího rozvoje a provozu zón placeného stání na území hl. m. Prahy do 
stavu, ve kterém bude možné tuto koncepci předložit i laické veřejnosti. 
Zpracování by měl zajistit externí subjekt s obdobnými zkušenostmi na základě 
objednávky odboru ODO MHMP. Toto usnesení bylo komisí přijato (8-0-0). 
 

 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 17.02 hod. 
 
 

Příští zasedání komise se koná  
9. října 2019 od 15.00 hod. 

 
 

Zaznamenal: M. Čadský  
Schválil: L. Šíma 


